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 בס"ד

 221..2023( מתאריך ופרונטלי פרוטוקול ישיבת ועד )בזום

 , משה ישרוף, אילן יעישציונה שרוני ,שלומית פורמנסקי, רוטר דוד, אהרן צוקר ,פנינית אברך חברוני :וכחיםנ

  אורחים:

   ,אקמןבנימין  חסרים:

 חברי ועד, חבר מליאה מוזמנים:

מיקום 

 הישיבה:

 12.2.2023 מתאריך:  טלי בן חור : נרשם ע"י מזכירות

 

 

 נושאים

 לו'ז אחראי החלטה

   נמנע נגד בעד

 עדכונים: .1
לאחר  שבועיים, תושבים אינם פונים לדואר,  -דואר ישראל

 מועצה או ליישוב נושא שינוי חלוקת החבילות.  ל
התקבלה היום הודעה מדואר ישראל כי  גם בחלוקת דואר 

פעמים בשבוע במקום  3-2בתיבות יחול שינוי, ותבוצע חלוקה 
 כל יום.

 
באופן קבוע בשעות פקח כלבים נמצא בישוב  -קח כלביםפ

 .106לפתוח קריאות במוקד יתן נ הבוקר.
 

הוצג הדוח בפני חברי הועד, בישיבה הבאה הדוח   -2021דוח  
 יועבר לאישור.

    

 

 

 

2. 
 חדשה  תב'ע

בהמשך להצגת התב'ע ע'י היזם, בוצעו  שינויים, בהתאם 
לבקשת הועד.  הועד ביקש מהיזם להוריד במספר הקומות לכל 

סיבות. בתוכניות המעודכנות אכן מספר בניין עקב מספר 
הקומות הופחת, הבניינים הורחקו מהבתים הקיימים ובכך יש 

בין  חיבורנשמר ה ,שמירה על הנוף עבור התושבים הקיימים
 הישוב לבין השכונה החדשה.

 בקשות מהקבלן:
  תוספת שטח מסחרי.. 1
רכבים )  מתוך היישובכניסה ויציאה לא תהיה . בזמן הבנייה 2
 (פועלים או
 .סכום משמעותי -לתושבי חשמונאים  . הנחה בפריסייל סגור3
 . ישיבה יחד עם המועצה על ייעודי השצ"פים.4
התושבים כגון מבנה רב תכליתי/ בניית מבנה קבע לטובת . 5

 ותיקים/ מבנה מזכירות....
 

8     

 הליך גיוס רב ליישוב: .2
לתפקיד רב  אחד המועמדיםנוי, -הרהרב האחרון, בסופ'ש 
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היישוב, הגיע לשבת, להיפגש עם תושבי היישוב. הלו'ז לסופ'ש 
  פורסם לתושבים. התקבלו תגובות חיוביות מתושבים.

 בני הנוער.  בקרבהתושבים וגם  ביפה גם בקרהייתה היענות 
לאחר השבת אירוח האחרונה, ישלח לתושבים מסמך בנושא  

 הליך ההצבעה בפועל. 
 הבחירות יבוצעו באופן פיזי, בקלפי במזכירות.

 

 

 

 

עדיין לא התקבלו תשובות מהעובדים. יש  – סטטוס עובדים .3
בנושא. ונפעל בהתאם להנחיות  חוו'ד משפטית ושל רו'ח

 שלהם. 

     

עדיין לא התקיימו פגישות עם העובדים,  -סטטוס עובדים .6
 תשובות.נתקבלו מהם 

 לפעול בהתאם לחוו'ד עו'ד ורו'ח.  -החלטה

8     

 קיר אקוסטי – 446עבודות  .7
להזזת הקיר, יש לוודא כי הנושא מלווה הועד אינו מתנגד 

ושלא תהיה פגיעה ברווחת התושבים ביועצים מקצועיים 
 כתוצאה מכך.

8     

 עדכוני יו'ר ועדות .8

התקיים סיור  קבלנים למכרז  שמירה, הקבלנו  אמרו  -ביטחון

הינה  גבוה ויש מחסור במאבטחים  05שעלות העסקת מאבטח  

הוחלט להשאיר דרישה  -05באופן  כללי, ובמיוחד במאבטחים 

 זו.

 סיור מסירה ,  עוברים לשלב הבא.התקיים  -מצלמות אבטחה

 הוזמן אינטרקום עם מצלמה, ממתין להתקנה. -אינטרקום גנים

הדירה של בנות השירות, לא נותנת מענה מספק, חסר -נוער 

מקום בדירה לכל בנות השירות,  מצב התחזוקה בדירה לא 
מספק לבנות. במידה ותימצא דירה במצב טוב יותר, נעדכן את 

 העמותה.
 

 -חינוך
התקיימה פגישה עם שמריהו, סגן ראש המועצה, הועלו בפניו 
נושאים בתחום החינוך המצריכים טיפול בכל מוסדות החינוך 

 ביישוב. סיכום  פגישה נשלח במייל.
לאחר הפגישה בנושא חינוך התקיימה פגישה עם  -רווחה

שמריהו בנושא הרווחה  ביישוב,  הוא  התרשם מהעשייה  
 ו נושאים לטיפול, נשלח על כך סיכום במייל. ביישוב. הועלו בפני

 
על מנת להיערך למקרה של חלילה  -תוכנית רעידות אדמה

ים רעידת אדמה, יש לעדכן את הנתונים  הקיימים ביישוב. תתקי
 פגישה של אהרן, אייל, שושי פ.
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9  
 ישיבה הבאה בעוד שבועיים.

     

 

 

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


